



台北愛樂管弦樂團
Taipei Philharmonic Orchestra

台北愛樂室內及管弦 樂團 Taipei Philharmonic Orchestra

聯絡人 Contact :
王政閔 WANG, Chang-Hung

電話 Tel :
+886-2-2397-0979

E-mail :
service@tspo.org.tw

網址 Website :
<http://www.tspo.org.tw>

團隊地址 Address :
10051 臺北市中正區濟南路一段7號B1
B1F., No.7, Sec. 1, Jinan Rd., Zhongzheng Dist.,
Taipei City 10051, Taiwan (R.O.C.)

1985年成立，不只在臺灣的音樂史上留下重要紀錄，也在國內外贏得許多重量級的樂評與肯定。創團音樂總監亨利·梅哲（Henry Mazer）的音樂素養以及訓練的獨到，使團員表現無比的細膩與完美的音樂性。每個知名城市，都有代表的樂團，而台北愛樂，也始終以此為目標努力。

Taipei Philharmonic Orchestra was founded by enthusiastic musicians in 1985 and has come a long way under the direction of the late American Maestro Henry Mazer. Mazer's selfless dedication, disciplinary technique, and an intricate understanding of music inspires the orchestra to produce sounds which are homogeneous in conception and interconnected at all times. TPO strives to become the world's finest symphony orchestras as the head symphonic orchestra of Taipei.



立陶宛2011年帕波流斯音樂節，台北愛樂室內及管弦樂團提供（2011） | TPO performed at Papoulis Music Festival in Kaunas, Lithuania



2009年中國巡迴，攝於上海音樂廳，台北愛樂室內及管弦樂團提供（2009）
| TPO 2009 China Tour, Shanghai Concert Hall



樂團與創團音樂總監亨利梅哲，台北愛樂室內及管弦樂團提供 | TPO and Henry Mazer



廈門2011年海峽兩岸民間藝術節演出，台北愛樂室內及管弦樂團提供（2011）
| TPO was invited to perform at Arts Festival in Xiamen, China

台北愛樂一流的演出之下，創造出極其熱情、高度振奮的詮釋—操控、活力，每個層面都讓人無法忘懷。
—華盛頓郵報

Superb playing from the Taipei Philharmonic produced a passionate, thrilling interpretation - beautifully controlled, thunderously alive and memorable in every way. —The Washington Post

台北愛樂室內樂團的表現十分精確而整齊，...他們的演出具有相當的質感。—維也納快遞報

The ensemble plays with precision and unity the Taipei Philharmonic is of considerable quality.
—Kurier, Vienna, Austria